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Knabbelen aan de natuur?  

 

 

      

 

 

 

 

Goed dat we aandacht besteden aan de conclusie van de rekenkamer. Wat ons betreft 

gaat er hierover inderdaad overleg komen tussen het college en de raad. 

De rekenkamer is helder: “Er zijn onvoldoende beleidskaders voor de bescherming van 

natuur en landschap” Er is geen beleid… En dat is zorgelijk. 

In het samenwerkingsakkoord dat gesloten werd door VVD, D66, SV en VL, staan 

volgens GroenLinks Venray veel ambities omschreven, maar bevat het nauwelijks 

concrete handvaten voor beleidsvorming. (Dat was voor GroenLinks Venray de reden om 

er geen handtekening onder te zetten.) 

Het collegeprogramma heeft helaas ook geen concrete beleidsmaatregelen opgeleverd. 

En als kers op de taart, levert de omgevingsvisie, zoals de rekenkamer aangeeft, helaas 

ook nauwelijks beleidskaders op. Het enige dat we er in terugvinden is de zinsnede 

“Belangrijke groenstructuren worden vastgelegd, versterkt en beschermd. Hiertoe is een 

Groenkaart opgesteld”. 

 

Als we dan dit kaartje eens nader bekijken, dan komen we tot de conclusie dat er nu al 

“belangrijke groenstructuren” zijn verdwenen, die volgens dit kaartje beschermd zouden 

moeten worden.  

 

Een voorbeeld: de laatste tijd hebben we aandacht besteed aan het venrays broek, en 

hebben we daar ook rondgelopen. Het is schrikbarend hoeveel stukken bos en houtwallen 

er daar verdwenen zijn. Dat is eigenlijk niet eens meer knabbelen te noemen. In plaats 

van versterken en beschermen, vormen we die “belangrijke groenstructuren” om in 

groene woestijn, met alleen maar Engels raaigras. 

En we treffen er zelfs mestsilo’s aan die half in natuurgebied staan. 

Er is in die hoek veel waardevolle natuur verdwenen die juist zo belangrijk is om de 

biodiversiteit in stand te houden tussen de uitgebreide intensieve landbouw. 

Juist die kleine stukjes natuur in ons landschap zijn plekken waar flora en fauna met rust 

gelaten worden, en niet bedreigd worden door een ploeg of bestrijdingsmiddelen. 

 

Concluderend mogen we stellen dat de conclusies van de rekenkamer zeer terecht zijn, 

en gaan wij als GroenLinks Venray zelfs nog een stapje verder door te stellen dat we als 

Gemeente Venray ronduit slecht voor onze natuur zorgen. 

 

Wij spreken hier dan ook de hoop uit dat het college nu eindelijk eens aan de slag gaat 

met het versterken en beschermen van onze natuur, en zijn benieuwd of de wethouder 

aan kan geven hoe hij hiermee om denkt te gaan. 

 

André van Maarschalkerwaard 


